
 1 

Op te bergen 

in de band van 

15 december 2010 

 

 

de leden van de commissie wordt 

verzocht hun eventuele opmerkingen 

binnen acht dagen na ontvangst aan 

de commissiegriffier mede te delen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

van de vergadering van de  
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Samenvatting 



 

 3 

 

 

 

SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 

 

Woensdag 15 december 2010 

 

 

U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 

DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 

adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 

 

De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 15 december 2010 is als bijlage 

opgenomen bij deze samenvatting. 

 

 

 

Aanwezig:  

A.G.H. Peters (voorzitter) 

M.A.M. Berends (PvdA) 

H.H. van de Boer (VVD) 

mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 

A. Huizing (PvdA) 

S. de Jong (CDA) 

mevrouw M.J. Kaal (CDA) 

A. Kerstholt (VVD) tot 12:15 uur 

H. Klaver (CDA) 

K. Kuipers (GroenLinks) 

J. Langenkamp (GroenLinks) 

T.S. Medemblik (ChristenUnie) 

P.H. Oosterlaak (SP) 

mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie)  

tot 11:45 uur 

E.R. Veenstra (PvdA) 

 

mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 

 

Voorts aanwezig de leden van GS: 

mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 

mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) 

H. Baas (ChristenUnie) 

R.W. Munniksma (PvdA) tot 09:50 uur 

S.B. Swierstra (VVD) 

 

 

Afwezig: 

W.A.R. Boer (PvdA) 

G.J. Udding (VVD) 

A. Wendt (ChristenUnie) 
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1. Heropening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter heropent de vergadering en aan de agenda wordt toegevoegd het onderwerp STINAT,  

 

2. Aanvullende memo uitvoering motie STINAT 2009 (M 2010-34) 

Inhoud van de memo: In de statencommissie BFE van 8 december 2010 is aanvullende informatie 

toegezegd over de uitvoering van de motie STINAT 2009. 

Het SNN, uitvoerder van de STINAT regeling, heeft aanvullende informatie verstrekt en een voorstel 

gedaan voor de afhandeling van de aanvragen 2009 waarvan de behandeling door het bereiken van 

het subsidieplafond is opgeschort. De meest voor de hand liggende is optie 3, uitgaan van een hoger 

vrijvalpercentage op basis van eerdere ervaringen van het SNN met de KITS regeling. 

 

Samenvattende reactie van de fracties  

Alle fracties kunnen zich vinden in het voorstel om te kiezen voor optie 3. 

De PvdA wil daarbij weten of met deze optie binnen het in de motie genoemde bedrag van 3 miljoen 

euro wordt gebleven. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Muuniksma geeft aan dat de fracties kiezen voor optie 3. Er blijft altijd een risico dat het 

bedrag van 3 miljoen euro wordt overschreden, maar in het verleden is gebleken dat de feitelijkheid is 

dat er minder wordt uitgegeven. Om onderbesteding te voorkomen is het beter om over te beschikken. 

 

De voorzitter concludeert dat de fracties unaniem kiezen voor optie 3. 

 

6. Statenstukken/brieven 

6a. Brief van gedeputeerde staten van 2 december 2010; tekort ICT-budget 

Inhoud van de brief: een chronologisch overzicht van de ontwikkelingen rondom het ICT-budget, de 

oorzaken van het tekort en de lering die getrokken wordt uit dit proces. 

 

Samenvattende reactie van de fracties  

De fracties van de VVD, PvdA en SP vragen zich af of er nog meer tekorten zijn te verwachten. 

De VVD vindt dat de begeleiding en de rapportages tekort zijn geschoten, de cijfers moeten realisti-

scher zijn met een verantwoordelijke. Op verschillende momenten is er niet adequaat gehandeld. 

Welke externen worden ingehuurd, en welke lessen trekken GS hieruit? Ook wil de VVD weten of de 

gedeputeerde bereid is om na afloop van dit traject een totaal overzicht te geven van de kosten en de 

dekking. 

De PvdA sluit hier bij aan en wil voor het einde van het jaar een overzicht van de stand van zaken van 

én het ICT project én de verbouwing van het provinciehuis. En kan het tekort van het ICT project niet 

gedekt worden uit het overschot van de verbouwingskosten? 

VVD en PvdA zijn van mening dat dit eens maar nooit weer moet gebeuren. De eindconclusie van de 

SP is dat het is zoals het is. Verder vraagt de SP hoe het is op andere beleidsterreinen, of is dit een 

toevalstreffer? 

Voor het CDA mag de gedeputeerde zelf de conclusie trekken of hij kan blijven. Wist de gedeputeerde 

in juni 2010, toen sprake was van een overschrijding op software, niets over de overschrijding zoals 

nu genoemd? 

GL noemt de brief treurig. Ondanks de vele excuses wordt het gezien als een afgedwongen excuus, 

en dat helpt niet echt. Er moet niet ruimer maar scherper worden begroot. GL kan zich voorstellen dat 

de gedeputeerde zelf de conclusie trekt om te stoppen. 

De CU vindt het belangrijkste dat is toegegeven dat het niet goed is gegaan. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
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Gedeputeerde Baas geeft aan dat het geschrevene oprecht is gemeend. Hij vindt de overschrijding 

ook buitengewoon vervelend, juist nu het met de revitalisering van het provinciehuis zo goed gaat. Het 

probleem is dat in het voorjaar van 2009 1,4 miljoen euro is gevraagd en achteraf was dat te weinig. 

Er was sprake van een mantelcontract – samen met Overijssel – waardoor niet precies bekend was 

wanneer welke externen nodig waren. De kosten waren niet goed vooraf in te schatten. Het is niet 

goed geweest om het tekort alleen te vermelden in de bestuursrapportage. 

In april/mei 2011 is het gehele systeem vernieuwd. Het is een bijzonder project om een oud en een 

nieuw systeem in één gebouw naast elkaar te laten draaien. Het geleerde van de afgelopen maanden 

is van belang voor de laatste fase. Het vraagt om een betere planning, het beter monitoren (van dag 

tot dag kijken wat er gaat gebeuren) en het altijd opnemen van de post onvoorzien in het budget. Het 

tekort kan niet opgevangen worden in het totale budget van de verbouwing, de meevallers in dat bud-

get zijn daarvoor te gering. Bovendien kan niet zomaar overheveling plaatsvinden van het ene naar 

het andere project. 

Een globaal overzicht van de kosten tot nu toe van de projecten ICT en verbouwing provinciehuis is 

mogelijk.  

 

Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde Baas zegt toe achteraf inzage te geven hoe het ICT project is verlopen (PvdA) 

Gedeputeerde Baas zegt toe nog voor 31 december 2010 te komen met een globale stand van zaken 

van het ICT project én van het project verbouwing provinciehuis (PPvM). (PvdA) 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de toezegging van de gedeputeerde is om 

nog voor 1 januari a.s. te komen met twee overzichten met daarin de stand van zaken van het ICT 

project en van het project verbouwing van het provinciehuis. Wanneer dit niet het geval is zal de 

commissie hiervoor opnieuw aandacht vragen. 

 

 

6b. Brief van gedeputeerde staten van 6 oktober 2010 over Financiële verkenningen 2010, de 

 financiële positie van de Drentse gemeenten in 2010  

(geagendeerd op verzoek van de fractie van de VVD) 

Inhoud van de brief: Het rapport geeft een beeld van de financiële positie van de gemeenten in 2010 

en van de ontwikkeling van de financiële positie van de Drentse gemeenten over meerdere jaren. 

Daarnaast kan de financiële positie van de gemeenten onderling worden vergeleken. 

 

Samenvattende reactie van de fracties  

De VVD is redelijk tevreden met het rapport maar wil graag nog antwoord op de in de onderbouwing 

gestelde vragen. Daarnaast informeert de VVD naar de grondpositie van de gemeenten, hoe gaat 

deze controle? Gemeenten gaan over hun eigen financiën maar de provincie moet wel de controle 

houden. De fracties geven aan op vragen van de VVD de lijn van PNS in dit kader te volgen. De PvdA 

vult aan met een extra vraag, namelijk de begroting van de gemeenschappelijke regelingen, die blijkt 

niet altijd even adequaat te zijn. Zijn het steeds dezelfde organisaties die hierbij in gebreke blijven? 

Het CDA pleit er voor om dit rapport beschikbaar te stellen aan alle Drentse raadsleden. Wat is de 

stand van de vrij besteedbare reserves van de gemeenten in 2013/2014? Jammer genoeg loopt de 

meerjarenbegroting maar tot 2013. Hoeveel fte’s houden zich met gemeentelijk (financieel)toezicht 

bezig? In hoeverre is sprake van een compleet overzicht nu de grondexploitatie niet wordt meegeno-

men? 

De SP vindt dat gemeenten al jaren ernstig worden gekort. Zij verdienen dan ook de steun van de 

provincie waar dit mogelijk is. De budgetten die beschikbaar zijn voor krimp lenen zich uitstekend om 

die samen met de gemeenten in te zetten. Ook de CU is van mening dat de gemeenten de support 

van de provincie verdienen maar er moet wel sprake zijn van een provinciaal belang. 
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Tot slot maakt GL zich zorgen om het ontbreken van vrij beschikbare ruimte bij de gemeente Wester-

veld, ook het CDA geeft dit aan. GL is van mening dat gemeenten de komende jaren voor grote pro-

blemen staan. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Baas schetst de positie van de provincie bij het financieel toezicht op gemeenten. De 

provincie ziet toe op het tijdig inleveren van de begroting en het inleveren van een sluitende begroting 

voor de komende jaren. Dit geschiedt met 1,3 fte. Als service wordt zichtbaar gemaakt hoe gemeenten 

staan ten opzichte van elkaar. Gelukkig is op dit moment geen sprake van preventief toezicht. De op-

merking over de grondpositie zijn terecht gemaakt, gemeenten moeten zich niet rijk rekenen. 

Gemeenten ontvangen een lijstje met aandachtpunten. In de eerste helft van het jaar vindt hierover 

overleg plaats. Bij een gemeenschappelijke regeling ligt het toezicht bij de deelnemende gemeenten. 

Het is niet bekend of elk jaar dezelfde organisaties  in gebreke blijven. De provincie heeft alleen het 

onder preventief toezicht stellen van gemeenten als sanctiemiddel. Bij de gemeenschappelijke rege-

ling moet het sanctiemiddel van de deelnemende gemeenten komen.  

 

Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde Baas: zegt toe na te zullen gaan wat de stand van zaken is van de reserves bij de ge-

meenten in 2013/2014 

Gedeputeerde Baas: zegt toe na te zullen gaan wat de goedkoopste manier is om het rapport Finan-

ciële verkenningen toe te sturen aan de Drentse raadsleden. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat gedeputeerde Baas nog een aantal toezeg-

gingen zal beantwoorden. 

 

 

6c. Brief van SNN over afronding Europese subsidieprogramma’s Leader+ en EPD 200-2006 

(Geagendeerd op verzoek van de fractie van de SP) 

Inhoud van de brief: het Leader+ programma had als focus een duurzame en evenwichtige ontwikke-

ling van het landelijk gebied in Noord-Nederland. Het EPD programma was met name gericht op het 

inlopen van de economische achterstand van het Noorden t.o.v. de rest van Nederland. Beide pro-

gramma’s liepen van 2000 tot en met 2006. De afrekening heeft inmiddels plaatsgevonden. 

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

De SP is op zoek naar een soort van evaluatie wat aandachtspunten oplevert voor nieuw beleid. Uit 

navraag bij het SNN blijkt dat er geen stukken zijn die aangeven hoe het beleid zo efficiënt mogelijk 

kan worden ingezet. In Brussel wordt beleid verzonnen, het is niet goed om daar zomaar bij aan te 

sluiten.  

De overige fracties geven aan geen behoefte te hebben aan een dergelijke evaluatie. 

De PvdA merkt op dat in het voorjaar een presentatie is geweest over de effecten van het beleid van 

Brussel voor Drenthe. Mogelijk kan de NRK tegemoet komen aan de vraag van de SP en kan via de 

programmaraad gevraagd worden of het zinvol is om de effecten van het beleid nader te bestuderen. 

Het CDA sluit hierbij aan maar merkt op dat dit allemaal over het verleden gaat, beter is het om naar 

de toekomst te kijken. Het CDA is blij dat de SP dit heeft geagendeerd maar vindt het nog steeds 

jammer dat zij niet meedoen in het SNN. Belangrijker dan onderzoek vindt het CDA werkbezoeken, 

ook om te zien hoe het geld wordt besteed. 

De VVD merkt op dat het onderhavige verslag over de periode 2000-2006 gaat. De VVD heeft geen 

behoefte om een gedetailleerd rapport te bespreken. De CU vindt dat de SP een punt heeft wat betreft 

het op afstand staan van de projecten. Door de stevige financiële controle die al aanwezig is heeft de 

CU geen behoefte aan extra controle door PS. GL merkt op dat het altijd goed is om te leren van het 
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verleden, maar dat een deel van de vragen van de SP al wordt verwoord in het stuk zelf, er wordt al 

veel inzicht gegeven.  

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Vlietstra sluit aan bij de opmerking van GL, dat het altijd belangrijk is om te zien wat de 

leerpunten zijn. De noodzaak voor een diepgaande evaluatie wordt door het college niet gedeeld. Het 

doel van het EPD programma is vanuit Brussel al geëvalueerd. Dit soort programma’s zal ná 2013 

waarschijnlijk ook niet meer worden aangeboden. Het is geen kwestie van achter Brussel aanlopen. 

Het gaat om de uitvoering van het eigen Noordelijke programma. Uit de evaluatie(s) komt goed naar 

voren hoe efficiënt de besteding van de gelden is geweest. 

Het is verstandig om te kijken wat er de komende tijd vanuit het Rijk en de EU aan veranderingen 

gaan komen. 

 

6d. Brief van Gedeputeerde Staten van 2 november 2010 over Kader voor Economische 

 Investeringen (KEI).  

(Geagendeerd op verzoek van de fractie van de PvdA) 

Inhoud van de brief: De economische Beleidsagenda 2010-2015 is in 2010 door PS vastgesteld. In 

het Kader voor Economische Investeringen(KEI) zijn de doelstellingen uit de beleidsagenda geconcre-

tiseerd en wordt een kader geschetst voor realisatie van die doelstellingen. In dit KEI wordt beschre-

ven welke economische doelstellingen de provincie wil bereiken, hoe en met wie. 

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

De PvdA merkt op dat deze brief gecombineerd wordt, op verzoek van de VVD met het rapport Noor-

delijke Arbeidsmarktverkenningen. Verder vraagt deze fractie zich af hoe de speerpunten uit het rap-

port zich verhouden met de pieken van Drenthe als sensortechnologie en de agribusiness. En kunnen 

we het rapport nog staande houden ná de begrotingsbehandeling? De fractie is benieuwd naar de 

indicatoren. Aandacht vraagt de PvdA voor de glasvezel ontsluiting, Drenthe zou koploper zijn, maar 

geldt dit voor heel Drenthe of alleen voor bedrijventerreinen? Het CDA sluit aan bij deze laatste vraag. 

Verder vindt deze fractie het belangrijk dat er een visie is waar de provincie in 2015 zal staan. Het is 

een goed stuk maar er moeten wel keuzes worden gemaakt. 

De VVD is ook benieuwd naar 2015 en vraagt zich af of alle voornemens wel kunnen worden uitge-

voerd. Beter is het om de focus te leggen op een aantal speerpunten. In het rapport zou meer aan-

dacht kunnen worden gegeven aan de arbeidsmarkt en werkgelegenheid. Verder vraagt de VVD naar 

het ondernemersplein in Emmen, hoe staat het daar mee? 

De SP sluit aan bij de VVD waar het gaat om de aandacht voor arbeidsmarkt en werkgelegenheid. 

Daarnaast wil de SP ook aandacht vragen voor de gezondheidszorg – handen aan het bed – en voor 

het vestigingsklimaat in Drenthe. Zo maakt de SP zich zorgen over de industrieterreinen in Drenthe, 

veel leegstand en wat levert het opknappen van bedrijventerreinen eigenlijk op? 

De CU vindt het belangrijk dat ondernemers kunnen (blijven) experimenteren. Uit de Noordelijke ar-

beidsmarkt blijkt maar weer de zoektocht waar gemeenten mee worstelen. Waardering is er voor de 

onderkant van het onderwijsgebouw. Ook is de CU het eens met de stelling dat bij krimp gekeken 

moet worden naar kwaliteit in plaats van kwantiteit. 

GL stemt in met de intentie van het KEI en is benieuwd naar de jaarlijkse programma’s inclusief de 

financiering.  

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Vlietstra schetst de beslissing van PS die heeft geleid tot de economische beleids-

agenda. Wat voorligt, is de uitvoering. De staten zullen t.z.t. ter informatie, de jaarprogramma’s ont-

vangen. Desgewenst kunnen die worden geagendeerd. Het gaat om het behoud en versterken van 

werkgelegenheid. Ook op het terrein van de zorgeconomie liggen kansen. 
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Indicatoren staan in dit document, er komt nog een 0-meting. Er is geen sprake dat het programma 

uitgaat van het principe ”voor elk wat wils”. Er zijn duidelijke speerpunten zoals genoemd in het stuk. 

Het KEI is tot stand gekomen met meerdere partijen zoals gemeenten, VNO/NCW. Ook de jaarpro-

gramma’s zullen met deze partijen tot stand komen. De focus is gericht op innovatie er wordt niet ge-

kozen voor bepaalde sectoren, maar voor het hele MKB. 

Het ondernemersplein in Emmen is een feit. KvK, MKB zuidoost, NOM en het ondernemersloket van 

de gemeente Emmen komen daarin samen.  

In de afgelopen jaren heeft de provincie veel gedaan aan het glasvezelnet. Het is haar niet bekend 

hoe het hier precies mee staat. Zij zal hiernaar informeren maar wil hier niet teveel energie aan laten 

besteden. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de vraag van de PvdA over de stand van 

zaken van het glasvezelnet brede steun in de commissie heeft. 

 

Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe te zullen informeren of informatie beschikbaar is over de stand van 

zaken van het glasvezelnet in Drenthe. 

 

6e. Brief van Gedeputeerde Staten van 24 november 2010 over Nadere afspraken  

 Regiospecifiek pakket (RSP) FlorijnAs/Overeenkomst provincie-gemeente Assen  

 van oktober 2010 

Inhoud van de brief: in de brief zijn de afspraken opgenomen zoals die met de gemeente Assen zijn 

overeengekomen op basis van het convenant RSP-ZZL tussen kabinet en regio voor het project “Be-

reikbaarheid Assen”. 

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

De kernvraag bij alle fracties is, wat zijn de risico’s voor de provincie ook in relatie tot de andere con-

tract partners. Maar ook hoe groot is het risico wat de provincie loopt bij dit project. En waarom is het 

risico verschoven naar de provincie?  

De VVD stelt vragen bij een aantal punten uit het contract. O.a. wat zijn de consequenties als de bij-

drage van de Regiovisie niet wordt gerealiseerd en wat als de inverdientaakstelling niet wordt ge-

haald. En wat zijn de projectrisico’s, maar ook wat wordt bedoeld met later bezien van de financie-

ringstromen. Hoe zit het met de spoorse aanpassingen, is daar nog een extra bijdrage van bijvoor-

beeld Prorail te verwachten?  

De overige fracties sluiten bij deze vragen aan. Daarnaast worden door deze fracties nog het volgen-

de opgemerkt. 

Het CDA is van mening dat de colleges van GS en B&W van Assen een bestuurlijk probleem hebben 

opgelost met als gevolg dat dit ‘kind’ nu bij de staten op schoot zit. Hoe zit het met de BTW compen-

satie en is het juist dat gekort is op het project om arbeidsplaatsen te kunnen financieren? 

De PvdA wil ook weten wat het effect is van de markt, wat gebeurt er op dit moment. De SP vraagt 

wat de reden is om het risico voor het deel Assen Zuid en de aansluiting op de A28 en het TT-deel 

over te nemen. En wordt geen precedent geschapen door deze manier van handelen? 

De CU is blij dat het convenant er ligt maar ziet een duidelijke verschuiving van het risico naar de pro-

vincie. GL vraagt zich nog af of de aanpassing van de spoorse verbinding Assen-Zuid wel in het con-

venant zit, volgens de gemeente Assen wel, volgens dit stuk is dit niet het geval. GL stelt ook voor om 

zoals ook in Emmen is gebeurd bij de gemeenteraad, een extern bureau in te huren om de staten bij 

te staan bij dit complexe project. 

 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
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Gedeputeerde Swierstra geeft aan dat het bij het RSP pakket niet vreemd is dat in de uitwerking tegen 

de nodige problemen wordt opgelopen. De risico’s zijn aanvaardbaar en nodig om impasses te door-

breken. Het doel is om te zorgen dat het geld wordt weggezet voor de RSP projecten. Assen is een 

bijzonder geval ook omdat de provincie convenantspartner is met het Rijk. Binnen het budget zijn na-

dere afspraken gemaakt ook om – met instemming van de staten - geld wat aan Assen was toebe-

dacht elders in de provincie in te zetten. Bij de vraag hoe het inverdienen uit te voeren is gebleken dat 

een gezamenlijke verantwoordelijkheid onduidelijk is. Beter is het om het te splitsen. Het in te verdie-

nen bedrag van 20 miljoen euro is overgenomen door Assen. Dat kan en is een haalbaar risico. 

Een 100% garantie kan niet worden gegeven wat betreft de risico’s. De projecten moeten nog nader 

worden uitgewerkt. Dan pas wordt gekeken waar versobert of gefaseerd moeten worden, hij zit dit als 

een uitdaging. Het risico is scherper toegedeeld aan de provincie, maar wel verantwoord. Op de risi-

co’s zal buitengewoon scherp worden gestuurd. De BTW compensatie geldt voor alle projecten, ook 

voor dit project. Er is geen sprake van precedentwerking naar andere projecten zoals het genoemde 

Atalanta project in Emmen. De spoorse aanpassingen betreft de halte Assen-Zuid. De rails zijn daar 

niet bij inbegrepen. Of dit nog nodig is wordt uitgezocht door Prorail. Het klopt dat er (vooralsnog) 

geen bijdrage van het TT-circuit komt. 

Desgevraagd geeft gedeputeerde Swierstra aan dat er geen risicoanalyse beschikbaar is. In algeme-

ne zin is dit op dit moment niet te doen. Het kader is het totale budget, daar moet binnen worden ge-

bleven. Of dat het geval is kan pas worden vastgesteld als de projecten zijn uitgewerkt. Er wordt geen 

carte blanche gegeven. In de periodieke rapportages wordt ingegaan op de risico’s. 

Gedeputeerde Vlietstra vult aan met de opmerking dat afgesproken is om (ook) dit project te volgen 

via de B&C cyclus en daarnaast 1 maal per 6 maanden een stand van zaken te geven. 

 

In de tweede termijn geven de fracties aan de beantwoording onvoldoende te vinden. De VVD nuan-

ceert dit in die zin dat zij er niet van uitgaat dat GS buiten het gegeven mandaat zijn gegaan.  

De fractie van het CDA geeft aan te overwegen om tijdens de PS vergadering van diezelfde dag, een 

motie vreemd aan de orde van de dag in te willen dienen om de gevraagde informatie te kunnen krij-

gen. (JSt: motie is ingediend en aangenomen, zie besluitenlijst PS 15.12.2010 en DVS) 

 

6f. Brief van Gedeputeerde Staten van 16 november 2010 over einde convenantbesprekingen 

 Groningen Airport Eelde (GAE). 

Inhoud van de brief: het college van GS heeft met teleurstelling kennis genomen van het eindverslag 

van mevrouw Van Vliet-Kuiper over het mislukken van het proces om te komen tot een convenant 

rond GAE. Op korte termijn lijkt totstandkoming van een dergelijk convenant nu niet mogelijk. Aan de 

brief is het eindverslag gevoegd.  

 

De heer Wittenberg maakt namens VOLE gebruik van het spreekrecht. 

Hij spreekt uit nog steeds een convenant te willen en schetst hoe de besprekingen zijn verlopen. Met 

name over het proces en de houding van de provincie uit hij stevige kritiek. 

Mevrouw Jonker – ter Veld maakt eveneens gebruik van het spreekrecht. Zij wijst op het reguliere  

overleg dat nog wel wordt gevoerd.  Haar bijdrage is bij deze samenvatting gevoegd. 

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

De VVD merkt op dat een convenant verplichtingen geeft voor iedereen aan tafel. Respect is de basis 

voor het vertrouwen. Er moet een vervolgstap komen zonder de partner die zelf heeft gekozen om op 

te stappen. 

De PvdA stond destijds achter de bemiddelingspoging. Het is bijzonder jammer dat het niet is gelukt. 

Blij dat het reguliere overleg doorgaat. Een 2
e
 bemiddelingspoging zal er niet in zitten. De bijdrage van 

VOLE werkt niet mee aan het vertrouwen. 
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De SP snapt niet waarom het overleg is mislukt. Afgelopen maanden is door partijen geringschattend 

met elkaar gepraat. GL vindt het verslag van mevrouw Van Vliet duidelijk, maar dit is maar een deel 

van het verhaal. GL had het op prijs gesteld wanneer er een soortgelijk verslag zou zijn van de andere 

partijen, vooral de zienswijze van de NMFD wordt gemist. VOLE wordt gevraagd om over haar eigen 

schaduw heen te stappen. Ook GL is blij dat het regulier overleg nog voortduurt. 

De CU werpt verre van zich wat door de heer Wittenberg is ingebracht en sluit voor het overige aan bij 

de VVD. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Swierstra betreurt dat de poging is mislukt. Hij herkent zich niet in wat door de inspre-

ker is gezegd en ziet geen aanleiding om hierop in te gaan. De ingeslagen weg zal worden voortgezet. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de opmerking dat er op dit moment geen behoefte is aan 

voortzetting van de convenantbespreking. 

 

 

8. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 12:40 uur. 

De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 26 januari 2011. 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van woens-

dag 26 januari 2011, 

 

 

 

 , voorzitter 

 

 

 

 , commissiegriffier 

 



Bijgewerkt op 10 januari 2011 

Toezeggingenlijst Statencommissie BFE     
      

Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van Zaken 

  

Statencommissie korte termijn 

1. SNN werkwijze AB SNN meenemen 
naar DB 

Commissaris TICHELAAR zegt toe de gekozen 
werkwijze - het niet voorleggen van de brief via het AB 
SNN - mee te zullen nemen naar het DB SNN. 

03-11-2010 03-02-2011  

2. Notitie over consequenties Drenthe 
irt EU subsidies 

De heer SWIERSTRA zegt toe dat GS voor 1 januari 
2011 met een notitie zullen komen over de 
consequenties voor Drenthe van het nieuwe landelijke 
beleid in relatie tot EU subsidies 

03-11-2010 03-02-2011  

3. Consumentenonderzoek i.h.k.v. 
Recreatie en Toerisme 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de vraag over het 
consumentenonderzoek i.h.k.v. Recreatie en 
Toerisme door te geven aan de heer Munniksma. 
(PvdA) 

03-11-2010 03-02-2011  

4. Aanwijzing toezichthouders Gedeputeerde Swierstra zegt toe na te zullen gaan 
waarom het Rijk geen toezichthouders heeft 
aangewezen. 

03-11-2010 03-02-2011 Beantwoordt met brief GS d.d. 14 
december 2010 

5. Scherpe rapprtage RSP+ Gedeputeerde Vlietstra zegt toe om in komende 
rapportages scherp te rapporteren m.b.t. RSP+ 
(VVD). 

10-11-2010 09-02-2011 
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6. Toelichting risico's m.b.t. RSP+ 
(m.n. Florijnas) 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe om het onderwerp 
“de risico’s betreffende RSP+ (in het bijzonder de 
Florijnas)” nader toe te lichten voor de volgende 
commissievergadering BFE (CDA). 

10-11-2010 09-02-2011 

  

7. Agendering rapporten SNN De voorzitter van de statencommissie zegt toe de 
agendering van deze stukken in het Presidium aan 
de orde de stellen 

08-12-2010 02-03-2011 Agendering zal plaatsvinden in de 
statencommissie BFE van 16 februari 2011 

8. Aanpassing ASV 2012 Gedeputeerde Baas zegt toe de gemaakte 
opmerkingen tijdens de BFE vergadering van 8 
december 2010 mee te zulen nemen in het 
aangepaste statenstuk 2010-457; Algemene 
subsidieverordening 2012. 

08-12-2010 14-01-2011 Het aangepaste statenstuk zal worden 
geagendeerd voor de BFE 
commissievergadering van 26 januari 2011 

9. Inzage ICT project Gedeputeerde Baas zegt toe achteraf inzage te 
geven hoe het ICT project is verlopen (PvdA) 

15-12-2010 20-04-2011 

  

10. Stand van zaken ICT project en 
Verbouwing provinciehuis 

Gedeputeerde Baas zegt toe nog voor 31 december 
2010 te komen met een globale stand van zaken van 
het ICT project én van het project verbouwing 
provinciehuis (PPvM). (PvdA) 

15-12-2010 31-12-2010 

  

11. Stand van zaken reserves 
gemeenten 

Gedeputeerde Baas: zegt toe na te zullen gaan wat 
de stand van zaken is van de reserves bij de 
gemeenten in 2013/2014 

15-12-2010 02-03-2011 

  

12. Toezenden rapport Financiële 
verkenningen aan Drentse Raadsleden 

Gedeputeerde Baas zegt toe na te zullen gaan wat 
de goedkoopste manier is om het rapport Financiële 
verkenningen toe te sturen aan de Drentse 
raadsleden. 
  

15-12-2010 27-01-2011 
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13. Stand van zaken glasvezelnet Gedeputeerde Vlietstra zegt toe te zullen informeren 
of informatie beschikbaar is over de stand van zaken 
van het glasvezelnet in Drenthe. 

15-12-2010 19-01-2011 

  

Statencommissie lange termijn 

1. Drenthe in cijfers Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te willen gaan hoe 
de kerncijfers van Drenthe beter inzichtelijk gemaakt 
kunnen worden. 

26-05-2010 15-05-2011 Ruim voor VJN 2011 komt GS met een 
voorstel (BFE 30-06-2010) 

2. Lijst verstrekte subsidies Gedeputeerde Vlietstra zegt toe om bij de 
Voorjaarsnota 2011 een lijstje aan te leveren met alle 
verstrekte subsidies (VVD). 

10-11-2010 22-06-2011 

  

3. Informeren m.b.t. businesscase 
Shared Service Centre 

Gedeputeerde Klip zegt toe om de Staten tegen de 
zomer 2011 op de hoogte te houden aangaande de 
businesscase van het Shared Service Centre (VVD). 

10-11-2010 22-06-2011 

  

4. Evaluatie Protocol humanitaire 
hulpverlening 

De Commissaris van de Koningin zegt het volgende 
toe: een evaluatie van het Protocol humanitaire 
hulpverlening na twee jaar (CDA cs). 

08-12-2010 03-12-2012 
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Moties 

M 2009-20 Stimuleringssubsidie PS verzoeken GS: 
 
bij de toekenning van stimuleringssubsidies de 
mogelijke belemmeringen in het 
besluitvormingsproces voor concrete projecten weg 
te nemen en daarin de regie te pakken c.q. te 
intensiveren; 
te bevorderen dat daar waar vanwege de      
provincie Drenthe aanbestedingen worden gegund of 
opdrachten verstrekt, tevens het aantal state- c.q. 
opleidingsplaatsen vast te stellen, in een werkbare 
verhouding tussen het aantal leerlingen en het 
reguliers personeel; 
er bij alle betrokken instanties, die met een 
maatschappelijke financiering werken gunnen, er op 
aan te dringen dezelfde gedragslijn te volgen; 
in samenspraak met de kennisinstellingen de 
praktische geschiktheid van de kandidaten op te 
voeren door middel van aanvullende programma’s en 
begeleiding; 
In het kader van de planning en control cyclus te 
rapporteren over de bereikte resultaten. 

16-12-2009 02-03-2011 Na het zomerreces 2010 volgt een reactie 
van GS (BFE 30-06-2010) 

M 32 Polymeren PS verzoeken GS om een haalbaarheidsstudie op te 
stellen waarvan een incubator polymeren wezenlijk 
onderdeel van uitmaakt en dit PS aan te bieden voor 
1 januari 2011. 

10-11-2010 01-01-2011 

  

M 41 RSP risco's PS dragen het College van GS op om voor 9 februari 
2011 de gevraagde informatie (meer inzicht in de 
financiële risico's per december 2010 die de 
provincie Drenthe loopt in het kader van de RSP-
bestuursakkoorden) aan te leveren ter bespreking in 
de commissievergadering van 16 februari 2011. 

15-12-2010 09-02-2011 

  

 




	Samenvatting Statencommissie BFE 15.12.2010
	Samenvatting Statencommissie BFE 15.12.2010.toezeggingen
	Samenvatting Statencommissie BFE 15.12.2010.inspraak

